
Under: Mam nadzieję, że Cetin stanie się graczem pierwszego składu

News - ASRoma.pl

Cengiz Under jest jednym z graczy przebywających na zgrupowaniach

drużyn narodowych. Jak wielu z nich udzielił w ostatnich dniach wywiadu

dla krajowych mediów, w tym przypadku dla TRT Spor.

- Kocham bardzo Romę. Cieszę się, że przedłużyłem kontrakt. Nie mam zamiaru

zaczynać nowej przygody.

Mert Cetin?

- Pomogę mu i mam nadzieję, że stanie się graczem pierwszego składu. Jestem

bardzo dumny z faktu, że w Serie A jest tak wielu Turków. Mam nadzieję, że ich

liczba jeszcze wzrośnie. Jako Turek jestem świadomy wagi gry w tej lidze. Jest taka

sama atmosfera jaką mamy w Stambule i wszyscy kibice przychodzą na stadion w

koszulkach zespołu.

Reprezentacja?

- Selekcjoner drużyny narodowej jest świetnym nauczycielem. Nie mogę się

doczekać powrotu. Brakowało mi przyjaciół i naszego jedzenia. Włoskie jedzenie jest

dobre, ale nasze to zupełnie coś innego. Ponadto moja rodzina może przyjść i

obejrzeć mnie tutaj na stadionie. To ważne. W końcu wracamy do gry w Stambule,

mam nadzieję, że zrobi to różnicę. Gdy wróciłem do Rzymu po wygranej z Francją

wszyscy pytali mnie jak było.
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